
 

Interpellation 

Till 
Kommunstyrelsens ordförande 

 
 
 
Angående Fortsatt höga kostnader för bemanningsföretag 
För ett år sedan uppmärksammade jag, genom en interpellation, att 
Värmdö kommun låg på tredje plats, av landets 290 kommuner, när det 
gäller kostnader för anlitande av bemanningsföretag. 
I den påföljande interpellationsdebatten svarade kommunstyrelsens 
ordförande att det är Värmdö kommunens ambition att i möjligaste mån 
använda sig av egen anställd personal i sina verksamheter. 
Kommunstyrelsens ordförande menade också att det kan finnas 
omständigheter som gör att det kan vara nödvändigt att ta in personal 
från bemanningsföretag från bemanningsföretag 
Nu när det står klart att kostnaderna för inhyrd personal inom 
socialkontoret och vård- och omsorg fortsätter att öka måste vi konstatera 
en ambition att minska kostnaden för bemanningspersonal misslyckats. 
Med anledning av det ovan anförda frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande: 
 

• Varför misstyckades ambitionen att sänka kostnaderna för 
inhyrd personal? 

   
 
Gustavsberg den 30 januari 2018 

 
Mats Skoglund  

 
 
 
 


